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Kommunestyret - 027/2019 

 

KS - behandling: 

Grunngjevne spørsmål: 
Janne-Judith K. Sandnes sette fram følgjande framlegg: 

Masfjorden FrP har tidlegare vore i kontakt med Statens vegvesen i samband med ønskje om å få 
lys i Hostelandstunnelen. Vi har etterspurt eit prisoverslag på ein modell som kan gjennomførast i 
regi av Masfjorden kommune og andre aktørar  (næringsliv, lag og organisasjonar) som spleiselag. 
Helge Gilberg i Statens vegvesen har gitt oss ein modell og eit prisoverslag på dette.  
Masfjorden FrP vil i kommunestyremøte komme med føljande framlegg: 
1 mill. av overskotet vert sett av til lys i tunellar iht. Trafikksikringsplan ved skulekrinsane. 
Lys vert sett opp i tunnelane etter denne rekkefølgje: 

1. Hostelandstunnelen Fv. 570 
2. Trysdaltunnelen FV. 383 



3. Tirnestunnelen FV. 383 
Masfjorden FrP ønskjer å sette ned ei prosjektgruppe som skal arbeide med detaljar og 
gjennomføring. 
Politisk (FrP), teknisk (sjef), formannskap/ordførar/varaordførar 

Kommunestyret samla seg om at rådmannen skulle jobbe vidare med dette forlaget basert på 
dialogen med vegvesenet. 
Referatsaker: 

· skriv 1: Protokoll Regionråd 2-2019, fredag 22.mars 
· skriv 2: Protokoll frå 30.04.2019 - møte Kontrollutvalet Masfjorden kommune 
· skriv 3: Gjeld Utbyggingsavtale Liarinden 

· Kommunestyret slutta seg samla til forslaget til medfinansiering frå utbyggar 
· skriv 4: Rapport til eigarane av NHR IKS og IHR 

Orientering frå ordførar: 
Masfjordsambandet – status og no-situasjonen  
Ordførar orienterte om dialog med konsulentfirma for å styrke oppfølging av prosjektet for for å 
sikre politisk gjennomslag for å realisere prosjektet. Kommunestyret ga klarsignal for avtale inntil 
100.000 i nettokostnad  

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 

 

KS - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orienteringOr 

 

 

 

 


